



To our Community:

We would like to thank you for your trust in allowing us to care for you at MetroHealth Asia Town Health Center. It is our mission to give our patients the best care possible.

Starting Monday, December 1, we have decided to move our practice to MetroHealth Broadway Health Center, allowing for the same great care with more services now offered to you. Broadway Health Center is less than four miles from our current location offering many other services, such as; MetroExpressCare, financial services, heart care, onsite radiology, dentistry and much more. For more information on what services are offered visit our

website at metrohealth.org/broadway.

If you are in need of transportation to your appointment, our MetroHealth vans will pick you up from your home, at no charge, and drive you to MetroHealth Broadway Health Center, bringing you back home after your appointment. If you have an appointment on December 1, or any time after, your appointment will be moved to the Broadway Health Center.

If you have any questions, please call the Asia Town Health Center at 216-861-4646.

親愛的 MetroHealth 的朋友們:

感謝你們長期以來對我們的信任,讓我們在美健診所為你們提供醫療服務。竭盡誠意為病人服務是我的天職,感謝你們給了我這樣的機會。

從 12 月 1 日起,美健診所將遷址到 MetroHealth Broadway Health Center. 在那里,我們將一如既往地悉心照護你們。MetroHealth Broadway Health Center 距離美健診所不到四英里,該診所將向您提供更多的服務。例如當日緊急門診,醫療保險計劃評估服務,心臟專科,放射科,口腔科,以及其它專科。如您要瞭解更多的服務內容,請查閱本郵件中所附的小冊子,或者瀏覽我們的網站:www.metrohealth.org/broadway。

如果您預約了門診,並且需要車輛接送,我們到時會安排 MetroHealth 的車輛到您的家里來免費接您去 MetroHealth Broadway Health Center 赴診,並送您回家。如果您的預約時間是 12 月 1 日,或者是以後的任何時間,您的門診地點將會轉到 MetroHealth Broadway Health Center。

如果您有任何疑問,請打電話至美健診所,電話號碼:216-861-4646。



International Community Health Center
www.asiaohio.org

International Community Health Center
3820 Superior Ave.
2nd Floor
Cleveland, OH 44114
P: 216-881-0330 ext 208
F: 216-881-6920

Services Offered:

Primary care services
Family medicine
Internal medicine

Health screenings
Confidential HIV testing
Hepatitis B
Diabetes

Women's health
Men's health
Referrals to specialty care
Immunization
Obamacare eligibility and enrollment

Insurance Plans Accepted:

Buckeye
CareSource
Molina
Paramount
United Healthcare
No insurance: pay based on income

OPEN NOW ACCEPTING NEW PATIENTS

國際社區健康中心現已啓用並接受新病人

Asian Services In Action's International Community Health Center's mission is to provide quality health care services that are culturally competent and linguistically specific. The medical team includes bilingual staff who are here to help.

Sheng Liu, MD - Medical Director (MetroHealth)
Candace Lord - Nurse Practitioner

Hours of Operations:

Monday - Tuesday: 8:30 am - 4:30 pm
Wednesday: 8:30 am - 8:00 pm
Thursday: 8:30 am - Noon

To Make An Appointment:

Call 216-361-1223 or 216-881-0330



Located Inside the AsiaTown Center on the 2nd floor